
      Zápisnica z Rady školy pri ZŠ Koperníkova 24, Hlohovec 

 

Miesto a čas: 14.03.2018 o 17.00 h., zborovňa ZŠ Koperníkova 24, Hlohovec 

 

Prítomní/neprítomní: 

  Mgr. Elena Dobiašová, predseda rady školy – prítomná 

  JUDr. Mária Vozárová, podpredseda rady školy – neprítomná 

  Mgr. Patrícia Zámečníková – prítomná 

  Ing. Milan Domaracký – neprítomný 

  Ing. Andrej Muller – prítomný 

  Mgr. Zlatko Vladovič – neprítomný 

  Marta Geričová – prítomná 

  Zuzana Ráciková – prítomná 

  Peter Škopek – prítomný 

  Adriána Brezulová – prítomná 

  Dušan Snežnický – prítomný 

 

  Hosť: PaedDr. Denisa Králičová – riaditeľka školy 

 

Prezenčná listina prítomných tvorí prílohu tejto zápisnice. 

Program zasadnutia: 

1. Otvorenie 

2. Vyhodnotenie výchovno – vzdelávacích výsledkov za I. polrok šk.r. 

2017/18 

3. Správa o činnosti rady školy za rok 2017 

4. Schválenie plánu práce Rady školy na rok 2018 

5. Aktuálne problémy školy 

6. Diskusia  

7. Záver 



Priebeh zasadnutia: 

 

K bodu 1: 

 Predsedníčka rady školy privítala prítomných a oboznámila ich 

s programom zasadnutia, ktorý dostali taktiež v pozvánke. 

 

K bodu 2: 

 Mgr. Elena Dobiašová predniesla správu o výsledkoch I. polroku 

šk. roku 2017/2018, ktorá tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

K bodu  3: 

 Mgr. Elena Dobiašová predniesla správu o činnosti Rady školy za 

rok 2017, ktorá sa v danom roku stretla trikrát. Bližšie priblížila termíny 

a program jednotlivých zasadnutí Rady školy. Výročná správa Rady školy 

o činnosti za rok 2017 tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

K bodu 4: 

 Mgr. Elena Dobiašová predniesla plán stretnutí a práce Rady školy 

na rok 2018 – plánované stretnutia sú v mesiacoch marec, jún, september 

a december 2018. Plán zasadnutí a práce tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 Rada školy následne hlasovaním jednomyseľne schválila 

predložený plán stretnutí (zasadnutí) a plán práce Rady školy na rok 2018 

 Za: 8 

 Proti: 0 

 Zdržal sa: 0 

 

K bodu 5: 

 Mgr. Elena Dobiašová informovala: 

- o oddychových zónach, ktoré sa vytvorili na chodbách školy a slúžia 

na relax a oddych žiakom počas prestávok, čo žiaci a rodičia veľmi 

uvítali 

- o blokovom (zážitkovom) vyučovaní, ktoré prebehlo 28.2.2018 

v stredu, ktoré bolo zážitkom nielen pre žiakov, ale aj samotných 

učiteľov a po pozitívnom ohlase sa dohodli, že zážitkové vyučovanie si 

ešte v najbližších mesiacoch zopakujú 

- o projekte „Zdravý chrbátik“, ktoré sa uskutočnilo 1.3.2018(štvrtok) 

v triede I. A a následne v popoludňajších hodinách na škole prebehlo 

školenie učiteľov aj z iných škôl ohľadom prevencie chybného držania 

tela a deformít chrbtice u žiakov prvého stupňa základných škôl. 

V teoretickej časti učitelia boli oboznámení o výskyte ochorenia 



chrbtice a možnostiach prevencie zdravotným cvičením priamo v škole 

na hodinách telesnej výchovy a v praktickej časti si samotní učitelia 

vyskúšali cvičenia na fitloptách v telocvični. Škola z daného projektu 

získala 24 fitlôpt a 15 podložiek na správne sedenia v laviciach, čo 

žiaci hneď začali používať. 

- o pripravovanej akcii, ktorá bude dňa 14.4. 2018(sobota) – 

„Smeťozber“ – pomoc mestu pri čistení priestorov okolia školy  

- o 40. výročí školy, ktoré sa bude konať dňa 7.6. 2018(štvrtok) 

v priestoroch Empírového divadla. Zároveň celú Radu školy na túto 

akciu pozvala. 

- o zútulnení školských chodieb, ktoré sa podarilo vymaľovať 

a o zakúpení ďalších 5-tich interaktívnych tabúľ, ktoré sa budú 

inštalovať do tried  na II. stupeň 

 

PaedDr. Denisa Králičová informovala prítomných o pripravovanom 

letnom anglickom tábore, tak ako to bolo v minulom školskom roku, 

nakoľko o anglický tábor bol veľký záujem. Ďalej pani riaditeľka 

informovala prítomných o zámere školy od budúceho školského roku 

2018/2019 zaviesť žiakom štvrtých ročníkov ako nový predmet 

„Počítačovú gramotnosť“. Oboznámila prítomných aj o príprave 

žiakov štvrtých ročníkov na Testovanie piatakov, ktoré prebieha 

v popoludňajších hodinách s triednymi učiteľkami a o cvičeniach 

z matematiky a slovenského jazyka, ktoré majú žiaci deviatich 

ročníkov ráno od 7.00 hod., čo im umožňuje kvalitnejšiu prípravu na 

testovanie deviatakov. Obe tieto prípravy žiakov sú dobrovoľné. 

Predniesla aj informáciu o pripravovanom zlúčení MŠ so ZŠ o tom, že 

od budúceho šk. roku by mali byť na škole 4 oddelenia MŠ. 

 

K bodu 6 

 Do diskusii sa prihlásila Zuzana Ráciková, ktorá ako 

podpredsedkyňa Rady rodičov, oboznámila prítomných 

s pripravovanou akciou „Majáles“, ktorá sa uskutoční podľa záujmu 

rodičov na škole. 

 

 

K bodu 7 

 Predsedníčka Rady školy poďakovala všetkým za účasť. 

 

 

 



Prijaté uznesenie: 

 

Rada školy pri ZŠ Koperníkova 24, Hlohovec na svojom zasadnutí dňa 

14. 03. 2018 schvaľuje Plán stretnutí(zasadnutí) a plán práce Rady 

školy na rok 2018 v predloženom znení. 

 

Zapísala: Mgr. Patrícia Zámečníková 

V Hlohovci, dňa 14.03. 2018 

 

 

 

       ________________________ 

            Mgr. Elena Dobiašová 

                       predseda Rady školy 

 

 

 

 

 


